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Jānis – Vai Saulkrastu novada dome ir

Vai Saulkrastu novada dome ir informēta, ka ceļu remonta dēļ baļķvedēju un smago
automašīnu satiksme uz Skultes ostu šobrīd ir novirzīta pa Upes ielu, kurai vasarā tika
uzrakta?
Vai Saulkrastu novada dome ir informēta, ka Upes ielas galā Skultes ostā atrodas koku
pārkraušanas punkts un liela pārtikas vairumuzņēmuma noliktava, kas nozīmē, ka reizi
pāris minūtēs pa zemes ceļu (jo Upes iela vasarā tika uzrakta, no zemes rēgojas caurules,
u.c.) brauc smagās mašīnas – dubultie baļķvedēji, dubultie furgoni? Līdz ar to pārvietoties,
piemēram, bērniem uz un no skolas, kļūst bīstami (iela ir pietiekoši šaura smagajām
mašīnām, uzrakto dubļu un atkalas dēļ slidena).
Kur var iegūt informāciju, kas, kad un kā plānots tālāk šīs un apkārtējo ielu remontā (šo
jautājumu pēdējā pusgada laikā uzdodu jau ceturto reizi)?
Nepacietīgi gaidīšu atbildi,
Jānis


